
Arbetsgruppen för möjliggörande av laddning av elfordon 

Samfälligheten Källvattnet Östra  
 

Närvarande:  
Daniel Neckmar, 162 
Tommy Larsson, 118 C  
Kristin Bogsjö, 48 C  
Stefan Andersson, 64 B  
Kristian Bengtsson, 50 A  
Hannah Wagner, 64 C 
Patrick Lundberg 48 D 
 
Frånvarande:  
Danny Janlöv, 170  
Lars Friman, 54 D 
 
Protokoll 
 
Möte söndag 20 Februari 2022 1.  
 

1. Mötet öppnas.  

Daniel Hälsar alla välkomman. 

 

2. Val av ordförande.  

Mötet föreslår Daniel – godkänns. 

 

3. Val av sekreterare.  

Mötet föreslår Daniel – godkänns.  

 

4. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

5. Återrapportering. 

Tommy – Hat haft möte med Patrik på Rejlers tillsammans med Daniel. Patrick informerade 

om hur man kan utforma anläggningen och att man demissionerar anläggning så att alla ska 

kunna ladda alla bilarna samtidigt ca 400A. Men man tecknar ett abonnemang med 

elleverantören för det nuvarande behovet ca 63-125A. Patrik har även lämnat prisförslag för 

att göra en förstudie där han tar fram underlag för anbudslämning, prisberäkning, Hur 

anläggnings ansvaret ser ut, framtida drifts och underhållskostnader mm. 

 

Kristin – Har undersökt om det går att få bidrag från LIFE men det är inte aktuellt. Det som 

ser ut att vara aktuellt just nu är laddabilen bidraget från Naturvårdsverket 

(http://www.naturvardsverket.se/bidrag/ladda-bilen) där man kan få upptill 15 000: - per 

laddpunkt. Kristin ska även titta på klimatklivet. 

 

Daniel – Försäkringsbolag ser endast positivt på att vi installerar laddboxar.  

Lantmäteriet tar en fast avgift på 9 000: - sen ett timarvode på 1700: - per på börjad timme. 

http://www.naturvardsverket.se/bidrag/ladda-bilen


Ändring av anläggningsbeslutet gäller på installation ute och inne. Det krävs att 50% röstar 

för motionen på årsmötet för att kunna ändra anläggningsbeslutet. 

Öresundskraft ser inga större problem med effektbehoven, men vill inte lämna ut några 

uppgifter utan kräver att en elfirma lämnar in en förfrågan för att man ska kunna få ut 

effektmöjligheten.  

Daniel återkommer med uppgifter om vad ett eventuellt lån kommer att kosta. 

 

Stefan – Har undersökt intresset från elbilsladdningsföretag att installera en allmän 

laddpunkt på samfällighetens märk, men intresset är svagt. 

OK/Q8 är intresserade av att lämna offert på installation i garagen. Stefan ska träffa 

representant från OK/Q8 på måndag. 

Steffan har även undersökt möjligheten för solcellsanläggning på garagetaken. Det krävs en 

renovering av taken innan en sådan installation kan genomföras, offert han kommit in för att 

genomföra renoveringen. Öresundskraft har ej återkommit med besked hur de ser på 

möjligheten för samfälligheten att sälja el på deras nät. 

 

6. Uppdelning av arbetsuppgifter och ansvarsområden. 

Motionsskrivning- Daniel, Hannah och Patrick 

Öresundskraft- Stefan 

Klimatklivet- Kristin 

 

7. Nästa möte 

2022-03-13 kl.: 16:00 i styrelserummet 

 

8. Övriga frågor 

- 

 

9. Mötet avslutas 

 

 


